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بازی با کلمات برای تعیین تکلیف دیدار 
جنجالی

شوک دوباره AFC به سپاهان در 
وب سایت رسمی!

بار  یک  آسیا  فوتبال  کنفدراسیون  سایت  وب 
دیگر وضعیت دیدار سپاهان و الاتحاد را تغییر 

داد.
به گزارش ورزش سه، دیدار جنجالی و پر حرف 
و حدیث سپاهان و الاتحاد، هر روز ابعاد جدیدی 
به خود می گیرد. مسابقه ای که قرار بود 14 روز 
برگزار  استادیوم نقش جهان اصفهان  پیش در 
شود ولی به دلیل عدم حضور تیم عربستانی در 

زمین مسابقه، برگزار نشد.
کنفدراسیون  انضباطی  کمیته  که  است  قرار 
فوتبال آسیا درخصوص این مسابقه نظر نهایی 
خود را اعلام کند. پیش از این دبیرکل AFC اعلام 
کرده بود که تا قبل از برگزاری دور سوم مرحله 
گروهی در تاریخ اول آبان، تکلیف این مسابقه 

روشن می شود.
طی  طرف  دو  سیاسی  و  ورزشی  مقامات 
هفته های اخیر رایزنی های گسترده ای انجام داده 
بودند تا این مسابقه را بدون حاشیه و تنش تکرار 
کنند و حتی برخی از مقامات رسمی فدراسیون 
فوتبال مدعی شدند که طرف عربستانی مشکلی 

برای برگزاری مجدد این بازی ندارد.
مسئولین  و  مقامات  اظهارنظرهای  از  پس 
وب  رتبه،  عالی  مقامات  همچنین  و  فدراسیون 
سایت رسمی کنفدراسیون فوتبال آسیا وضعیت 
»لغو  همان  یا   »Cancelled« از  مسابقه  این 
شده« را به »Postponed« یا »به تعویق افتاده« 
تغییر داد تا اینگونه برداشت شود که AFC قصد 

دارد این مسابقه را تکرار کند.
همین دیروز بود که سایت کنفدراسیون فوتبال 
و  سپاهان  دیدار  افتادن«  تعویق  »به  از  آسیا 
الاتحاد خبر داده بود که می توانست یک پالس 

مثبت برای تکرار بازی باشد.
آخرین اظهارنظر درخصوص این بازی را شب 
عربستانی  نگار  روزنامه  المرضی  عادل  گذشته 
انجام داد که روی خط برنامه تلویزیونی الحصاد 
الریاضی آمده بود و در خبری فوری اعلام کرد 
که این دیدار تکرار خواهد شد و عمان میزبان این 

نبرد خواهد بود.
اما حالا در جدیدترین فعل و انفعال پیرامون 
بار  یک   AFC رسمی  سایت  وب  مسابقه،  این 
دیگر وضعیت دیدار سپاهان و الاتحاد را از حالت 
»Postponed« یا »به تعویق افتاده« به حالت 
یا همان »لغو   »Cancelled« یعنی قبلی خود 
درخصوص  ابهامات  اینگونه  تا  برگرداند  شده« 

تعیین تکلیف این دیدار را افزایش دهد.
از  مسابقه  این  وضعیت  تغییر  در  حالا  ولی 
تا باعث بروز  عبارت »لغو شده« استفاده شده 
نگرانی هایی درخصوص احتمال عدم برگزاری این 

دیدار شود.
انضباطی  کمیته  بالاخره  نیست  مشخص 
کنفدراسیون فوتبال آسیا قصد دارد درخصوص 
این دیدار جنجالی چه حکمی را صادر کند. در 
شرایطی که تغییرات قبلی در سایت AFC این 
امید را به سپاهانی ها داده بود که این دیدار برگزار 
شود، اما حالا یک بار دیگر تغییر وضعیت این 
مسابقه به “لغو شده” باعث نگرانی هایی شده 

است.

این رونالدوی تمام نشدنی
کریستیانو رونالدو در دیدار برابر بوسنی دو گل 
دیگر به ثمر رساند تا شمار گل های ملی اش را به 

عدد 1۲۷ برساند.
در  پرتغال  فوتبال  ملی  تیم  ایسنا،  گزارش  به 
و  رفت  بوسنی  مصاف  به   ۲۰۲4 یورو  انتخابی 
توانست با ۵ گل این تیم را درهم بکوبد. ستاره 
این بازی کریستیانو رونالدو بود که توانست دو 
گل به ثمر برساند و نشان دهد که در ۳۸ سالگی 

همچنان در روزهای اوجش به سر می برد.
رونالدو ۲۰۳ بازی ملی در کارنامه دارد و در این 
بازی ها توانسته 1۲۷ گل به ثمر برساند تا رکوردی 
دست نیافتنی را در تاریخ فوتبال جهان به ثبت 
برساند. این فوق ستاره پرتغالی که در النصر بازی 
می کند با آمادگی بالایی که از خود نشان می دهد 

به نظر خود را آماده جام جهانی ۲۰۲۶ می کند.
قهرمانی در جام جهانی تنها افتخاری است که 
این فوق ستاره پرتغالی از آن محروم مانده است.

رکورد سعید مهری هم زده شد!
رونمایی از ملی پوش 100 میلیونی 

در استقلال
بعد از ثبت قرارداد 1۶۰ میلیونی سعید مهری با 
استقلال که حواشی زیادی در پی داشت، اکنون 
قرارداد  نیز  بازیکنان خود  از  دیگر  یکی  با  آبی ها 

جالب توجهی ثبت کرده اند.
به گزارش ورزش سه، استقلال با توجه به قوانین 
سقف قرارداد شرایط سختی را برای ثبت بازیکنان 
خود دنبال کرده است و انتشار رقم قرارداد کلی این 
تیم که در هفته گذشته اتفاق افتاد نیز حواشی و 

بحث های زیادی را در پی داشت.
قرارداد  بحث  در  شاید  موضوع  مهمترین  اما 
بازیکنان استقلال طی چند وقت اخیر مربوط به 
سعید مهری بود؛ بازیکن استقلال که در ابتدای 
فصل نیز در آستانه جدایی از جمع آبی پوشان قرار 
داشت و گفته می شد اعتقاد ویژه ریکاردو ساپینتو 
به این بازیکن احتمال لژیونر شدن وی را نیز در پی 
داشته باشد، در نهایت با این تیم رقم 1۶۰ میلیونی 

را در قراردادش ثبت کرد.
در  را  زیادی  شایعات  و  حواشی  که  موضوعی 
پی داشته است و باور آن البته به صورت طبیعی 
آنچه که  این حال  با  به غیرممکن است.  نزدیک 
قانونی و ثبت شده به نظر می رسد، همان ثبت 
هافبک  این  قرارداد  در  تومان  میلیون   1۶۰ عدد 

است.
اما اکنون ماجرا کمی پیچیده تر هم می شود؛ یکی 
دیگر از بازیکنان استقلال اکنون رکورد سعید مهری 
را هم در این تیم زده و قراردادش را با آبی ها 1۰۰ 

میلیون ثبت کرده است!
که  استقلال  جنوبی  بازیکن  حامدی فر  امید 
فصل گذشته به این تیم پیوسته بود و در این 
فصل ماجراهایی عجیبی را تا به اینجا پشت سر 
گذاشته، اکنون در بازگشت دوباره به این تیم، 
قرارداد خود را با این باشگاه صد میلیون تومان 
ثبت کرده است. حامدی فر که به عنوان یکی 
از نفرات ملی پوش در بازی های آسیایی نیز در 
جمع شاگردان رضا عنایتی حضور داشت و در 
این دیدارها فرصت خوبی برای حضور در ترکیب 
تیم امید ایران به دست آورد، بعد از اینکه بحث 
زیادی درباره جدایی اش از استقلال شکل گرفته 
بود، در نهایت با نظر جواد نکونام بار دیگر به 

اردوگاه آبی ها بازگشته است.
استقلال  سقف  اینکه  به  توجه  با  حال  این  با 
بودجه کمی تا عدد در نظر گرفته شده از سوی 
سازمان لیگ و فدراسیون فوتبال را دارد، این بازیکن 
مجبور شده با عدد 1۰۰ میلیون قرارداد جدید خود را 

با این تیم به امضا برساند.

تصمیمات نا عادلانه AFC در قبال 
فوتسال ایران

به شکل عجیبی که در تصمیم گیری های پشت 
تیم  کاپیتان  نام  دارد،  وجود  آسیا  فوتسال  پرده 
ملی در جمع سه کاندیدای بازیکن برتر آسیا دیده 

نمی شود.
جواهرات  تنها  فردی  عناوین  ایلنا،  گزارش  به 
بدون هدف نیستند بلکه این جوایز ایجاد شده اند تا 
جذابیت و تب وتاب ورزش را بالاتر ببرند و کیفیت 
آن را بهبود ببخشند. با این حال گاهی مسائل به 

شکل کاملاً متفاوتی پیش رفته است.
مراسم  ساله  چهار  وقفه ای  از  پس  سرانجام 
جوایز سالانه AFC و انتخاب بهترین های سال به 
قاره بازگشت. مراسمی که قرار است ۳1 اکتبر )9 
آبان( در دوحه برگزار شود. در بخش فوتسال که 
ایرانی ها همیشه آبروداری کرده اند، نام های مسلم 
اولادقباد و سعید احمدعباسی دو ملی پوش ارزنده 
و لژیونر فوتسال ایران در این سیاهه آمده است 
اما نامی از حسین طیبی نیامده و AFC اهمیتی 
نداده که حسین در قلب تیم پالمای اسپانیا جای 
گرفته و جام باشگاه های اروپا را فتح کرده. حسین 
طیبی فصل خیره کننده ای داشته و AFC پس از 
غیبت سون کاپیتان تاتنهام در بخش فوتبالی ها، در 

بخش فوتسالی ها کج سلیقگی کرده است.
طیبی در تیم منتخب لیگ قهرمانان اروپا هم 
تاریخ  بازیکن  نخستین  به  تبدیل  و  گرفت  قرار 
فوتسال ایران شد که این مهم را در کنار عنوان 
قهرمانی تجربه می کند، ولی به شکل عجیبی که 
در تصمیم گیری های پشت پرده فوتسال آسیا وجود 
دارد، نام کاپیتان تیم ملی در جمع سه کاندیدای 
بازیکن برتر آسیا دیده نمی شود. جالب اینکه نام 
حسین طیبی هم اکنون با پنج گل در صدر جدول 

بهترین گلزنان لیگ اسپانیا نقش بسته است.
سعید  و  اولادقباد  مسلم  حضور  حال  هر  به 
بین  در  ایران  فوتسال  ستاره  دو  احمدعباسی، 
کاندیدای مرد سال فوتسال آسیا دلگرم کننده بوده 
است و در نهایت باید دید از میان آنها و بازیکن 
ژاپنی، چه کسی این عنوان بزرگ را تصاحب خواهد 

کرد.

که  عالمیان  نوشاد  سه،  ورزش  گزارش  به 
مطرح ترین چهره تنیس روی میز ایران محسوب 
می شود و در تمام رده های تیم ملی در این رشته 
حضور داشته است، در بازی های آسیایی جاکارتا 
مدال برنز را در بخش انفرادی کسب کرده بود و 
در بازی های آسیایی هانگژو هم در بخش تیمی و 

دو نفره موفق شد مدال برنز را به دست بیاورد.
نوشاد که در حال حاضر در لیگ فرانسه حضور 
آسیایی  بازی های  در خصوص  گفتگویی  در  دارد 
و  کرد  صحبت  ایران  در  پنگ  پینگ  شرایط  و 
را در خصوص مشکلی که چند سال  توضیحاتی 
قبل برای دست او رخ داد و باعث تغییر سبک او 

شد، ارائه داد.
گفت وگو با نوشاد را در ادامه می خوانید:

 در بازی های آسیایی هانگژو موفق به کسب 
مسابقات  سطح  درباره  شدید.  برنز  مدال  دو 

صحبت کن.
 با توجه به اینکه در رشته ما، تمام کشورهای 
قدرتمند دنیا، آسیایی هستند، سطح بازی ها خیلی 
در  داشتیم.  خوبی  تمرینات  هم  ما  اما  بود  بالا 
چندین سال اخیر همیشه ذهنیت ما این بوده که 
در مسابقات جهانی، آسیایی و حتی المپیک مقام 
بیاوریم و در اردوها هم مدام درباره این موضوع 
صحبت می کنیم. در مسابقات آسیایی جاکارتا من 
توانستم در انفرادی مقام کسب کنم و از آن به 
بعد به کسب مقام در تیمی و دوبل فکر می کردیم 
و خدا را شکر توانستیم در هانگژو دو مدال کسب 
کنیم. شرایط خیلی سخت بود اما توانستیم این کار 
را بکنیم. کمتر کسی فکر می کرد که ما بتوانیم ژاپن 
را ببریم اما خودمان تیم مان را می شناختیم و فقط 
به پیروزی برابر ژاپن و کسب مدال فکر می کردیم.
 با توجه به سطح کشورهای آسیایی در تنیس 
ورزشکاران  برای  نقره  یا  طلا  مدال  میز،  روی 
ایران در این رشته در دسترس است و آیا قبل از 

مسابقات به آن فکر می کردید؟
 صد درصد در دسترس است. در حال حاضر 
ما در تمام رده ها مدال برنز را به دست آوردیم و 
آنجا هم که با بچه ها صحبت می کردیم، هم نظر 
بودیم که مدال برنز به دست آمده و الان باید به 
مدال های بهتر فکر کنیم. در این دوره هم بعد از 
بازی با ژاپن که برابر کره قرار گرفتیم، من و نیما 
در دو بازی اول که باید می بردیم، باختیم اما اگر 
یکی از این دو بازی به نفع ما می شد، شرایط کاملا 
تغییر می کرد. البته نکته مهم این بود که با توجه 
به اینکه همیشه به مدال برنز فکر می کردیم و همه 
یک جورهایی  می گفتند،  تبریک  را  برنز  مدال  هم 
این  آینده  مسابقات  در  اما  بودیم  شده  راضی 
را هم کسب  بهتر  مدال های  که  داریم  را  شانس 
که  است  این  مستلزم  اتفاق  این  البته  کنیم. 
زیرساخت و امکانات کافی و دید بزرگتری داشته 

باشیم تا بتوانیم مقام های بهتری کسب کنیم.
  در بازی با کره هم شانس خوبی برای صعود 

به فینال داشتید.
که  داشتیم  را  این  شانس  ما  است.  درست   
در  گفتم  که  همانطور  اما  کنیم  صعود  فینال  به 
شرایطی که ما ژاپن را برده بودیم و شانس صعود 
به فینال را داشتیم، همه مدال برنز را به ما تبریک 
می گفتند که طبیعی هم بود؛ به هر حال ایران بعد 
از ۶۵ سال در رده تیمی مدال آورده بود و طبیعی 
بود که همه تبریک بگویند. من تجربه کسب مدال 
برنز را داشتم اما با شرایطی که رخ داد فکر می کنم 
این مقام راضی  تا حدودی به  نیما و اميرحسين 
شده بودند. البته ما همه تلاش مان را کردیم و در 
دو بازی هم شانس پیروزی داشتیم. شاید اگر این 
مسابقه در مرحله یک چهارم برگزار می شد، ما کره 
را می بردیم و یا اگر یکی از سه بازی به نفع ما تمام 

می شد، شانس صعود به فینال را داشتیم.
پیروزی  برای  بود  گفته  مصاحبه ای  در  نیما   

برابر چین باید از کهکشان دیگری بیایند.
 واقعا سطح چین خیلی بالاتر است و شاید 
برای  که  باشد  این صحبت درست  تیمی  رده  در 
پیروزی برابر آنها باید از کهکشان دیگری بیایند؛ 
به خصوص که در رده تیمی، تیم برنده باید سه 
برد بیاورد . واقعا سخت است که یک تیم بتواند 
انفرادی من  اما در رده  ببرد  از چین  بازی را  سه 
بار  چندین  خودم  حتی  و  نیستم  موافق  نیما  با 
چینی های خوب دنیا را برده ام. در واقع من خودم 
برابر چینی ها خوب بازی می  کنم اما در راه تیمی 
آنها را برد، چرا که  بتوان  خیلی سخت است که 

حدود ۲۵ سال است که تیم اول دنیا هستند.
 به جز چین کدام کشورها در  تنیس روی میز 

صاحب سبک هستند؟
 ژاپن، کره، هنگ کنگ و چین تایپه صاحب 
سبک هستند و در اروپا هم آلمان، فرانسه و سوئد 
عالی هستند که ما باید بیشتر تلاش کنیم تا به 

آنها برسیم.

 از نظر خودت بهترین بازیکن در این رشته چه 
کسی است؟

 از نظر من وانگ چوکین که رنکینگ یک دنیا 
است و من و نیما در دوبل به آنها باختیم.

 در صحبت هایت اشاره کردی که برای کسب 
باید زیرساخت های لازم را داشته  مقام های بهتر 

باشیم.
 در وهله اول ما نیاز به یک کمپ خیلی خوبی 
کمپ های  حاضر  حال  در  البته  داریم.  ایران  در 
این است که کمپ ها در  اما مشکل  بدی نداریم 
تهران هستند و در تهران آب و هوا خشک است 
و شرایط برای تمرین مناسب نیست و من اصلا 
پنگ  پینگ  رشته  در  نمی کنم.  تمرین  تهران  در 
و  کرد  تمرین  خشک   هوای  و  آب  در  نمی توان 
حتما باید آب و هوا شرجی باشد؛ بنابراین ما باید 
شمال یا کیش یک کمپ حرفه ای داشته باشیم. 
علاوه بر این ما نیاز به دستگاه های بدنسازی، میز 
مهم ترین  البته  داریم.  خوب  پنگ  پینگ  توپ  و 
موضوع، همان کمپ است و تمام کشورهایی که 
پیشرفت کرده اند، در مرحله اول یک کمپ خیلی 
خوب درست کرده اند که ورزشکاران بتوانند تمرین 
کنند. کسب مدال برنز در بازی های آسیایی نشان 
از  من  و  داریم  بیشتری  پتانسیل  ما  که  می دهد 
المپیک  ملی  کمیته  و  ورزش  وزارت  از  همینجا 
درخواست می کنم شرایط را برای ما فراهم کنند. 
این حرفه ای  از  این هستیم که بیشتر  نیازمند  ما 

باشیم.
 مدتی قبل عارضه ای برای دست چپ تو پیش 

آمد. درباره این موضوع صحبت کن.
برای  که  است  سال   1۰ حدود  مشکل  این   
دست من رخ داده و من در تکنیک فور هند حس 
دستم را از دست داده ام و نمی توانم این تکنیک 
در  را  راکتم  تکنیک  این  در  واقع  در  کنم.  اجرا  را 
دستم احساس نمی کنم. نمی دانم نام این بیماری 
و  است  کارپال  تونل  می گویند  برخی  چیست؛ 
برخی می گویند مربوط به اعصاب عضله است اما 
در هر صورت درمان ندارد و فقط باید کنترل کرد.
 این اتفاق باعث شد سبک بازی ات هم تغییر 

کند.
پیش  کم  خیلی  که  است  مشکلی  این   
از هر ده هزار نفر، تنها یک نفر  می آید و شاید 
دچار  دنیا  در  که  نفری  ولی ۵-4  آن شود  دچار 
این مشکل شدند، پینگ پنگ را کنار گذاشتند و 
نتوانستند ادامه بدهند. خدا را شکر من توانستم 
و  کردم  افت  واقعا  هم  اما ۵-۶ سال  کنم  کنترل 
به حدی رسیده بودم که ممکن بود من هم کنار 
بگذارم اما تمریناتم را ادامه دادم. افت کردم اما 
الان  و  کردم  درست  خودم  برای  جدیدی  سبک 
و  می کنم  بازی  منحصربه فرد  یک سبک  دنیا  در 
کسی نیست که مشابه من بازی کند. خدا را شکر 
توانستیم کنترل کنیم و حتی یک سبک جدید هم 

اختراع کنیم )با خنده(.
 چه چیزی باعث شد که انگیزه ات را حفظ کنی 

و ادامه بدهی؟
 من واقعا عاشق پینگ پنگ هستم و نمی توانستم 
به این فکر کنم که این رشته را کنار بگذارم. با خودم 
فکر کردم و گفتم راهی نیست و باید کنار بیایم. 
خیلی سخت بود اما هر چیزی با استمرار درست 
می شود؛ من هم این کار را انجام دادم و با پدرم و 
آقای لطف الله  نسبی تمرین کردم و از همینجا از آنها 
تشکر می کنم. این تمرینات باعث شد در درازمدت 
بتوانم دوباره سبکم را پیدا کنم. در آن مدت که افت 
کرده بودم، به خاطر این بود که سبکم را گم کرده 
بودم و نمی دانستم چطور باید بازی کنم. تکنیکی 
که نقطه قوت من بود، به نقطه ضعفم تبدیل شده 
بود. بر همین اساس با پدرم و آقای لطف الله  نسبی 
تمرینات مستمر داشتیم و توانستیم درست کنیم. در 
واقع علاقه ام باعث شد که پینگ پنگ را کنار نگذارم 

و با مشکلم کنار بیایم.
 حضور نیما در کنارت چه تاثیری در عملکرد تو 

در طول این سال ها داشته است
دوی  هر  در  کار  تداوم  باعث  نیما  حضور   
ما شده است. من و نیما همیشه با هم بودیم و 
که  می شدیم  محسوب  یکدیگر  تمرینی  حریف 
نیما  و  من  است.  بوده  مهم  خیلی  موضوع  این 
نداشتیم  تمرینی  هیچوقت مشکل کمبود حریف 
و از طرفی با حضور پدرم مشکل کمبود مربی هم 
نداشتیم. این مسئله روی استمرار ما خیلی مهم 
بود و باعث شد تا الان دوام بیارم. شاید اگر من و 
نیما و پدرم در کنار یکدیگر نبودیم، نمی توانستیم 
تا الان در این رشته بمانیم اما این تمرینات مداوم 
باعث ماندگاری ما شد. پیدا کردن حریف تمرینی 
خیلی سخت است اما با توجه به اینکه این رشته 

در خانواده ما بود، مشکلی برایمان ایجاد نشد .
 نکته مهم این است که تنیس روی میز متعلق 
فکر  است.  شرقی  آسیای  کشورهای  و  چین  به 
می کنی ما در رشته ای که مال کشور دیگری است، 

تا کجا می توانیم پیشرفت کنیم؟
 واقعا درست است و پینگ پنگ مال آسیای 
ایرانی ها  گفته ام  همیشه  من  اما  است  شرقی 
را می فهمند  این رشته  و  بلد هستند  پنگ  پینگ 
و بااستعداد هستند اما این رشته هنوز خوب در 
ایران دیده نشده است. یک مشکل دیگر هم این 
راکت  است؛ یک  گران  واقعا  این رشته  که  است 
آن  رویه های  و  است  تومان  میلیون   ۲۵ الی   ۲۰
هم ۵ میلیون است. در واقع شاید من و نیما در 
کنیم.  هزینه  رویه  برای  میلیون   ۲۰ مسابقه  یک 
این مسائل باعث می شود که بچه ها از این رشته 
زیادی  استعدادهای  مجموع  در  بگیرند.  فاصله 
در  می تواند  بدهند،  امکانات  واقعا  اگر  و  داریم 
مقام  المپیک  حتی  و  جهانی  آسیایی،  مسابقات 
آور باشد. ایرانی ها پینگ پنگ بلد هستند و سبک 

خاص خودشان را دارند.
 تنیس روی میز درآمد خوبی برای تو داشته 

است؟
رشته ای  ما،  رشته  نیست.  بد  شکر  را  خدا   

است که لیگ دارد و لیگش هم در دنیا حرفه ای 
ایران هم لیگ داریم که قبلا خیلی  است. ما در 
لیگ  روی  اقتصادی  مسائل  اما  بود  تر  حرفه ای 
تاثیرگذار بود. در گذشته همه دنیا دوست داشتند 
به لیگ ایران بیایند، چون پول خوبی می دادند. در 
حال حاضر تنها درآمد ما از لیگ است و جدیدا 
هم ما استخدام ایران خودرو شدیم و از آن سمت 

هم درآمدی داریم.
 اصولا ورزشکاران در ایران نسبت به توجهی 
که به فوتبال می شوند، گلایه مند هستند. تو از این 

موضوع ناراحت نیستی؟
 من هم مدام می گویم رشته ما دیده نمی شود. 
من نمی گویم به فوتبال چیزی ندهند؛ به هر حال 
و  است  دنیا  تمام  در  پرطرفدار  رشته   فوتبال هم 
فوتبال هم  به  باید  دارد. طبیعتا  متفاوتی  شرایط 
رسیدگی کرد اما این اتفاق باید در سایر رشته ها 
سایر  به  رسیدگی  عدم  نتیجه  بدهد.  رخ  هم 
رشته ها این می شود که ما در این دوره بازی های 
آسیایی بدترین نتیجه ۲۰ سال اخیر را گرفتیم. ما 
استعدادهای زیادی در ایران داریم اما متاسفانه 
هزینه نمی شود و امکانات نمی دهند . اگر به رشته 
ما امکانات بدهند، خیلی می تواند مدال آور باشد و 
از طرفی با جذابیتی که این رشته دارد، افراد زیادی 

به سمت آن می آیند.
مثل  دیگری  رشته  وارد  اینکه  به  کودکی  در   

فوتبال شوی، فکر نکرده بودی؟
رشته  پنگ،  پینگ  گفتم  که  همانطور  نه،   
خانوادگی ما بوده و به همین دلیل از بچگی  پینگ 
پنگ بازی می کردیم  . البته بچه که بودم، فوتبالم 
هم خیلی خوب بود و حتی در سایر رشته ها هم 
در  اینکه  به  توجه  با  اما  داشتم  خوبی  استعداد 
خانواده ای بودیم که همه پینگ پنگی بودند، فقط 

این رشته را دنبال کردیم.
 ورزشکار مورد علاقه خودت کیست؟

اما  نداریم  شکل  آن  به  علاقه  مورد  ورزشکار 
بازی های مسی را دنبال می کنم و دوست دارم.
 در حال حاضر چه هدفی را دنبال می کنی؟

تیمی  رده  در  که  است  این  ما  بعدی   هدف 
این  المپیک سهمیه کسب کنیم. فعلا فقط  برای 

هدف را دنبال می کنیم.
 صحبت پایانی؟

هیئت  عضو  که  خلیلی نیا  علیرضا  آقای  از   
رئیسه فدراسیون هستند، تشکر می کنم که در این 
مدت در کنار ما بودند و من، نیما و اميرحسين 
ساپورت  المپیک  تا  تور  پرو  ده  در  را  هدایی 
و  بوده  ما  برای  بزرگ  دلگرمی  یک  این  می کنند. 
بدهیم.  انجام  را  کارمان  دغدغه  بدون  توانستیم 
آخرین اردوی ما هم در مجموعه توسکا و زیر نظر 
آقای خلیلی نیا بوده است و کمال تشکر را از ایشان 
رئیس  نژاد،  حبیب  رضا  آقای  از  همچنین  دارم. 
هیئت تنیس روی میز مازندران هم تشکر می کنم 
اکثر  این مدت برای ما زحمت کشیدند و  که در 

اردوهای تیم ملی را هماهنگ کردند.

ستاره طلسم شکن تنیس روی میز مطرح کرد

فوتبال عامل سقوط ورزش ایران 
چرا به ما رسیدگی نمی کنید و همه چیز برای فوتبال است؟ همین توجه بیش از اندازه به فوتبال باعث شد بدترین نتایج را در بازی های آسیایی بگیریم.

نتیجه عدم 
رسیدگی به 

سایر رشته ها 
این می شود 
که ما در این 

دوره بازی های 
آسیایی بدترین 
نتیجه 20 سال 
اخیر را گرفتیم

ورزشگاه شهید کاظمی قابلیت حضور 14 هزار تماشاگر در خود را دارد اما 
حتی اگر قرار بر انجام بازی با تماشاگر باشد بعید است اجازه حضور این 

تعداد تماشاگر در ورزشگاه خانگی سرخ ها داده شود.
کمیته  مسئول  مهدی  سهیل  دوشنبه  روز  صبح  سه،  ورزش  گزارش  به 
مسابقات سازمان لیگ به همراه نمایندگان باشگاه پرسپولیس در ورزشگاه 
شهید کاظمی حاضر شدند و بعد از این بازدید و جلسه مهدی با درویش، 
مدیران باشگاه پرسپولیس مدعی اند این ورزشگاه با برخی اصلاحات قابلیت 

میزبانی در مسابقات لیگ برتر را خواهد داشت.
شهید  ورزشگاه  در  میزبانی  موضوع  پرسپولیس  باشگاه  می رسد  نظر  به 
کاظمی را بسیار جدی گرفته است چرا که اولا از پرداخت اجاره ۲۰۰ تا ۳۰۰ 
میلیونی برای هر بازی در ورزشگاه آزادی خلاص می شود هم می تواند از این 

ورزشگاه با بلیت فروشی درآمدزایی کند.
14 هزار تماشاگر با سه خروجی

مهمترین موضوع در مورد میزبانی پرسپولیس در این ورزشگاه بحث حضور 
تماشاگران است که این میزبانی را با مشکل جدی مواجه می کند و تقریبا 
غیرممکن می سازد. این نکته ای بود که سهیل مهدی هم به آن اشاره داشت و 
اعلام کرد در این مورد باید منتظر ماند و دید مسئولان شواری تامین و نیروی 

انتظامی چه تصمیمی خواهند گرفت.
به گفته مسئولان باشگاه پرسپولیس ورزشگاه شهید کاظمی قابلیت حضور 
14 هزار تماشاگر در خود را دارد اما حتی اگر قرار بر انجام بازی با تماشاگر 

باشد بعید است اجازه حضور این تعداد تماشاگر در ورزشگاه خانگی سرخ ها 
داده شود.

در عین حال سکوهای این ورزشگاه سه خروجی برای تماشاگران دارد که 
این  و  آزادگان ختم می شود  بزرگراه  به  نهایی منتهی  به یک خروجی  همه 
کار را سخت خواهد کرد مگر اینکه خروجی های جدیدی برای بیرون رفتن 
تماشاگران باز شود. این مسئله از آنجایی که اطراف ورزشگاه شهید کاظمی 
خالی است امکان پذیر خواهد بود اما نیاز به برنامه ریزی و در نظر گرفتن 

مسائل ترافیکی دارد.
پارکینگ عمومی با قابلیت گسترش

برای  عمومی  پارکینگ  باشد  کننده  نگران  می تواند  که  دیگری  موضوع 
خودروهای تماشاگران است. بر خلاف اخبار قبلی منتشره، ورزشگاه شهید 
کاظمی دارای پارکینگ عمومی است که قابلیت گنجایش 1۵۰۰ خودرو را دارد. 
هر چند این گنجایش در نگاه اول کافی به نظر نمی رسد اما نکته اینجاست 
و  چنانچه شهرداری  پارکینگ،  این  اطراف  محیط  بودن  باز  به  توجه  با  که 

نهادهای مرتبط مجوز بدهند می توان این پارکینگ را هم گسترش داد.
نکته اینجاست که باشگاه پرسپولیس مدتی است بحث احداث زمین چمن 
شماره ۲ در کنار ورزشگاه اصلی را مد نظر دارد و روی آن کار می کند اما اگر 
بحث گسترش استادیوم اصلی و وسعت بخشیدن به پارکینگ عمومی این 
مجموعه در دستور کار قرار بگیرد، موضوع احداث زمین شماره ۲ منتفی 

خواهد شد.

سالن کنفرانس ندارد ولی مشکلی نیست
این مجموعه  از  باشگاه پرسپولیس  بازدید صبح دوشنبه مهدی و مدیران  در 
ایرادهایی جزئی به ورزشگاه گرفته شد. از جمله اینکه برخی ورودی ها باید نرده گذاری 

شود، برخی قسمت ها اصلاح شود، برخی بخش ها تمیز و رنگ شود و ...
مشکل دیگر این ورزشگاه عدم برخورداری از سالن کنفرانس مجهز است 
اما مدیران باشگاه پرسپولیس می گویند در این ورزشگاه فضاهای زیادی وجود 
دارد که می توان با تجهیز یکی از آنها سالن کنفرانس مناسبی برای مصاحبه 

مربیان ایجاد کرد.
درآمدزایی از راه اجاره به تیم های تهرانی

برنامه  ورزشگاه  این  از  درآمدزایی  برای  پرسپولیس  باشگاه  حال  عین  در 
مرتبط، مجوز  نهادهای  و  لیگ  دارد. چنانچه مسئولان سازمان  تازه ای هم 
میزبانی این ورزشگاه در مسابقات لیگ برتر را صادر کنند، باشگاه پرسپولیس 
قصد دارد در هفته هایی که این تیم در شهرستان مصاف می دهد ورزشگاه 
شهید کاظمی را برای مسابقات لیگ برتر و لیگ یکی به تیم هایی مثل پیکان، 
سایپا، هوادار و ... اجاره داده و از این طریق هم درآمدزایی کند که با در نظر 
گرفتن این مسئله، مجوزی که درویش و مدیران پرسپولیس به شکلی جدی 

دنبالش رفته اند راه درآمدزایی دیگری را برای باشگاه باز خواهد کرد.
به نفع باشگاه، به ضرر تیم

به  نسبت  کاظمی  شهید  ورزشگاه  معتقدند  پرسپولیس  باشگاه  مدیران 
و  دارد  بهتری  و شهرستان ها شرایط  تهران  دیگر  استادیوم های  از  بسیاری 

حتی نسبت به برخی ورزشگاه هایی که الان از دیدارهای لیگ برتری میزبانی 
می کنند مجهزتر، شیک تر و کامل تر است اما باید مسئله حضور تماشاگر در 
این ورزشگاه مشخص شود چرا که میزبانی در این ورزشگاه شاید برای باشگاه 
منجر به صرفه جویی چند صدمیلیونی شود اما برای تیم پرسپولیس عایدی 
نخواهد داشت و گل محمدی و بازیکنانش نیازمند یاری هواداران شان در 

بازی های خانگی خود هستند.

14 هزار تماشاگر و 1500 خودرو ظرفیت داریم
برای اولین بار: میزبانی کمپ پرسپولیس جدی شد!


